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Vysoká škola ekonomická v Praze 

Fakulta managementu 

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ VĚDECKÉ RADY FM VŠE 
 

Datum konání: 10. ledna 2024, 10:00 hodin,  

Přítomni: dle prezenční listiny (24 přítomných, 3 omluveno) 
 

Program: 
1. Přednáška Ing. Jiřího Dvořáka, Ph.D. na téma „Korporátní úroveň strategie a strategie 

vstupu na nový trh“ v rámci habilitačního řízení v oboru Management a obhajoba 
předložené habilitační práce. 

2. Přednáška Ing. Martina Janušky, Ph.D. na téma „Kritické faktory úspěchu konceptu PPI 
Public Procurement for Innovation (veřejné zakázky na podporu inovativních řešení) “ 
v rámci habilitačního řízení v oboru Management a obhajoba předložené habilitační práce. 

3. Informace k zahájení habilitačního řízení Mgr. Emila Velinova, Ph.D. (schválení habilitační 
komise). 

4. Různé 
 

 
Děkan na úvod přivítal všechny přítomné členy vědecké rady i hosty lednového zasedání 

fakulty a seznámil je s programem jednání, jehož hlavními body jsou dvě habilitační přednášky 
a obhajoby habilitačních prací - dr. Dvořáka a dr. Janušky.  

Následně děkan stanovil skrutátory pro obě habilitační řízení. Navrženi byli a souhlas 
vyjádřili prof. Ing. Jakub Fischer, Ph.D. a doc. Ing. Mgr. Petra Marešová, Ph.D. (výsledek hlasování 
o návrhu – souhlasné stanovisko 22, nesouhlasí 0, zdrželi se 2).  

 
ad 1) 

Doc. Bína představil kandidáta Ing. Jiřího Dvořáka, Ph.D. a stručně informoval přítomné 
o průběhu habilitačního řízení zahájeného na Fakultě managementu v Jindřichově Hradci dne 
17. 4. 2023. Habilitační komise byla schválena Vědeckou radou Fakulty managementu VŠE 
v Praze na zasedání dne 3. května 2023, a to ve složení: 

 Předseda komise:  

• prof. Ing. Jindřich Špička, Ph.D. 
Provozně ekonomická fakulta 
Česká zemědělská univerzita v Praze 

Členové komise:  

• doc. Ing. Tomáš Kincl, Ph.D. 
Fakulta managementu, 
Vysoká škola ekonomická v Praze 

• doc. Ing. Petra Rydvalová, Ph.D. 
Ekonomická fakulta, 
Technická univerzita v Liberci 

• doc. RNDr. Ing. Hana Scholleová, Ph.D. 
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Ústav ekonomiky a managementu,  
Vysoká škola chemicko-technologická v Praze 

• doc. Ing. Jaroslav Vrchota, Ph.D. 
Ekonomická fakulta, 
Jihočeská univerzita v Českých Budějovicích  

 
S ohledem na zaměření předložené habilitační práce „Strategie na úrovni podnikatelských 

jednotek“ určila habilitační komise tři odborníky v oboru jako oponenty, které dne 26. 5. 2023 
v hlasování formou per rollam schválila všemi hlasy. Jsou jimi: 

• doc. Ing. Ondřej Částek, Ph.D.,  
Katedra podnikového hospodářství, Ekonomicko-správní fakulta Masarykovy 
univerzity v Brně 

• doc. Ing. et Ing. Josef Krause, Ph.D.,  
Katedra strategie, Fakulta podnikohospodářská VŠE v Praze 

• doc. Ing. Pavel Štrach, Ph.D. et Ph.D.,  
Katedra marketingu a managementu Škoda Auto Vysoká škola, o.p.s. 

 
Doc. Bína poté vyzval přítomného předsedu habilitační komise, prof. Ing. Jindřicha 

Špičku, Ph.D., aby seznámil členy VR se stanovisky a shrnul závěry, k nimž při svém jednání 
habilitační komise dospěla.  

Prof. Špička poskytl základní informace z průběhu zasedání habilitační komise, které se 
uskutečnilo dne 25. října 2023. Habilitační komise posoudila žádost Ing. Jiřího Dvořáka, Ph.D. 
a konstatovala, že  

• uchazeč předložil všechny požadované doklady podle § 72, odst. 2 a 3 zákona 
č. 111/1998 Sb. o vysokých školách ve znění pozdějších změn a doplňků; 

• předložené doklady jsou v souladu s podklady vyžadovanými k zahájení 
habilitačního řízení dle Metodiky hodnocení uplatňované při habilitačním 
řízení a řízení ke jmenování profesorem na Vysoké škole ekonomické v Praze; 

Komise projednala oponentské posudky habilitační práce Ing. Jiřího Dvořáka, Ph.D. 
i jejich závěry, týkající se obhajoby před Vědeckou radou Fakulty managementu VŠE s tím, 
že jeden ze tří vypracovaných posudků tedy konstatuje, že předložený habilitační spis 
neodpovídá požadavkům kladeným na tento typ prací a nedoporučuje jej k obhajobě před 
Vědeckou radou FM VŠE. Připomínky a otázky oponentů budou projednány na Vědecké 
radě FM VŠE. 

Ing. Jiří Dvořák, Ph.D. absolvoval doktorské studium na Fakultě Managementu, VŠE v Praze,  
kde v roce 2009 úspěšně obhájil disertační práci na téma „Environmentální politika firmy: 
česká podniková realita“ v doktorském studijním programu Management. Do roku 2003 
působil v podnikatelské sféře na řadě pozic, namátkou jako makléř, Alpha Broker, a.s., na 
Burze cenných papírů Praha (1993–1995) nebo jako klientský pracovník pro podnikovou 
klientelu a úvěrový analytik, v Česko-slovenské Obchodní Bance, a.s., pobočka J. Hradec 
(1995–2003). Od roku 2003 působí na Fakultě managementu Vysoké školy ekonomické 
v Praze jako odborný asistent na plný úvazek. V letech 2012–2019 zde působil i jako vedoucí 
Katedry managementu. 
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Předseda komise dále předložil závěry zasedání komise v následujících bodech:  

• Komise konstatovala, že v oblasti A. Pedagogické a vzdělávací činnosti kandidát 
splňuje požadavky nad rámec kritérií stanovených Metodikou hodnocení 
uplatňované při habilitačním řízení a řízení ke jmenování profesorem na Vysoké škole 
ekonomické v Praze (SR 3/2017) 

• Komise považuje požadavky kladené Metodikou hodnocení uplatňované při 
habilitačním řízení a řízení ke jmenování profesorem na Vysoké škole ekonomické 
v Praze (SR 3/2017) na uchazeče v oblasti B. Vědecko-výzkumná činnost za naplněné. 

• Komise považuje požadavky kladené Metodikou hodnocení uplatňované při 
habilitačním řízení a řízení ke jmenování profesorem na Vysoké škole ekonomické 
v Praze (SR 3/2017) na uchazeče v oblasti C. Publikační činnost a její odborný přínos 
za splněné. Článek přijatý k publikaci komise považuje za plnohodnotnou součást 
vykazované publikační činnosti. 

• Komise považuje požadavky kladené Metodikou hodnocení uplatňované při 
habilitačním řízení a řízení ke jmenování profesorem na Vysoké škole ekonomické 
v Praze (SR 3/2017) na uchazeče v oblasti že uznání vědecko-pedagogické práce 
uchazeče domácí a zahraniční odbornou veřejností v části D Uznání vědecko-
pedagogické práce uchazeče domácí a zahraniční odbornou veřejností za naplněné. 

S ohledem na odborné zaměření uchazeče komise doporučila, aby Ing. Jiří Dvořák, Ph.D 
přednesl habilitační přednášku na téma:  

Korporátní úroveň strategie a strategie vstupu na nový trh. 
Předložené usnesení zní: „Habilitační komise navrhuje Vědecké radě Fakulty 

managementu Vysoké školy ekonomické v Praze jmenování Ing. Jiřího Dvořáka, Ph.D., 
docentem pro obor Management“ (hlasování se zúčastnili všichni členové habilitační 
komise - Pro návrh usnesení se vyslovilo 5 členů habilitační komise; Proti návrhu usnesení 
se nevyslovil nikdo). 

Doc. Bína poté vyzval Ing. Jiřího Dvořáka, Ph.D. o přednesení habilitační přednášky na 
téma, které mu bylo komisí stanoveno. Kandidát v prezentaci hovořil o analýze 
determinantů úspěšné strategie podnikatelských jednotek při vstupu na nový trh 
a představil specifické přístupy k aplikaci strategie na korporátní úrovni a s ohledem na 
konkrétní obor podnikání. 

Dr. Dvořák následně reagoval na podněty: 

• Doc. Špačka ohledně vhodné volby korporátní strategie a business strategie 
a jakou podporu volit z hlediska odpovědnosti a toku informací. 

• prof. Fischera, který se dotázal v jaké oblasti kandidát, jako budoucí docent 
a školitel doktorandů, spatřuje největší prostor pro disertační výzkum.  
Doc. Špaček doporučil kromě oblastí mezinárodního managementu 
a strategie, které uvedl dr. Dvořák, zaměřovat se i na procesně orientované 
strategie 

 
Dr. Dvořák navázal na habilitační přednášku obhajobou habilitační práce zaměřené na 

vývoj strategií na úrovni podnikatelských jednotek zejména s ohledem na nové trendy 
v ekonomickém prostředí. Představil hlavní oblasti habilitační práce - literární rešerši 
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aktuálních vědeckých článků z prestižních časopisů zaměřenou na vývoj používaného 
teoretického základu a metodického přístupu rozšířenou o poznatky z analýzy využití prvků 
strategie modrého oceánu ve společnosti Ryanair a o studii vlivu skokové změny vnějšího 
prostředí, konkrétně pandemie COVID-19, na chování obchodníků a koncových zákazníků.  

Doc. Bína následně poděkoval za dodržení časového limitu a požádal přítomné oponenty 
habilitační práce - doc. Štracha a doc. Částka, aby sdělili svá stanoviska a závěry 
k posuzované habilitační práci. Dále byl požádán doc. Kincl, jako člen VR a zároveň člen 
habilitační komise dr. Dvořáka, aby z oponentního posudku nepřítomného doc. Krauseho 
vybral nejpodstatnější části, uvedl kritické připomínky i shrnující stanoviska k předložené 
habilitační práci. Oponentní posudky, které jsou přílohou habilitačního spisu, byly k dispozici 
všem členům vědecké rady prostřednictvím OneDrive úložiště (doc. Štrach -doporučil práci 
k obhajobě, doc. Krause - nedoporučil práci k obhajobě a doc. Částek - doporučil práci 
k obhajobě).  

V diskusi, kterou děkan Bína otevřel, dr. Dvořák reagoval jak na připomínky 
v oponentních posudcích, tak i na níže uvedené podněty členů vědecké rady: 

• Prof. Mandel požádal o upřesnění, jaký charakter práce má, když v kritice zaznělo, 
že je souborem tří samostatných článků, a tedy v čem autor sám shledává hlavní 
přesah daných článků. 

• Prof. Musílek požádal o informaci, zda byl proveden test originality pro českou 
i anglickou verzi. 
Prof. Jiroušek v souvislosti s tím zmínil, že u těchto typů práce bývá doporučováno, 
aby části práce byly publikovány. Bylo též uvedeno, že přesah autorova přínosu je 
oproti původním článkům opravdu zásadní. 

• prof. Flusser požádal o upřesnění, jak jsou dané strategie tvořeny, zda vznikají 
podobně jako v přírodních vědách, nebo jsou popisné a vystihují stav na základě 
pozorování. Další dotaz prof. Flussera se týkal názoru autora na důvod, proč někteří 
z posuzovatelů habilitační práci považovali za soubor tří článků. 

V neveřejné části rozpravy bylo zdůrazněno, že dr. Dvořáka přesvědčivě argumentoval, 
v čem lze spatřovat vědecký přesah předložené habilitační práce a zároveň prokázal i své 
dlouholeté pedagogické schopnosti, vedl katedru managementu a přispíval k jejímu 
odbornému směřování. 

Po skončení rozpravy byli přítomní členové VR vyzváni, aby v tajném hlasování vyjádřili, 
zda souhlasí či nesouhlasí s udělením titulu docent Ing. Martinu Januškovi, Ph.D. 
Výsledky tajného hlasování: počet všech členů VR FM VŠE - 27 

počet přítomných členů – 24  
souhlasné stanovisko vyjádřilo – 22  
nesouhlasné stanovisko vyjádřilo – 2  
hlasovací lístky označené jako neplatné - 0 

Závěrečné stanovisko: 
Ing. Jiřího Dvořáka, Ph.D. lze považovat za odborníka na problematiku strategického 

managementu, vývoje strategií na úrovni podnikatelských jednotek, zejména v oblasti 
analýzy determinantů úspěšné strategie a vazby strategie na výkonnost organizace. 
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Na základě výše uvedeného lze konstatovat, že Ing. Jiří Dvořák, Ph.D. svými vědecko-
pedagogickými výsledky prokázal, že splňuje veškeré předpoklady, které jsou nezbytné 
k udělení akademického titulu docent.  
Usnesení: VR FM VŠE navrhuje jmenovat Ing. Jiřího Dvořáka, Ph.D. docentem v oboru 
management. Návrh na jmenování bude postoupen rektorovi VŠE v Praze.  
(Výsledky hlasování: 22 členů souhlasné stanovisko, 2 - negativní stanovisko, 0 – neplatný 
hlas/zdrželo se; celkem 27 členů, přítomno 24 členů). 
 

ad 2) 
Doc. Bína představil kandidáta Ing. Martina Janušku, Ph.D. a stručně informoval přítomné 

o průběhu habilitačního řízení zahájeného na Fakultě managementu v Jindřichově Hradci dne 
17. 4. 2023. Habilitační komise byla schválena Vědeckou radou Fakulty managementu VŠE 
v Praze na zasedání dne 3. května 2023, a to ve složení: 

 Předseda komise:  

• prof. Ing. Jindřich Špička, Ph.D. 
Provozně ekonomická fakulta 
Česká zemědělská univerzita v Praze 

Členové komise:  

• doc. Ing. Tomáš Kincl, Ph.D. 
Fakulta managementu, 
Vysoká škola ekonomická v Praze 

• doc. Ing. Petra Rydvalová, Ph.D. 
Ekonomická fakulta, 
Technická univerzita v Liberci 

• doc. RNDr. Ing. Hana Scholleová, Ph.D. 
Ústav ekonomiky a managementu,  
Vysoká škola chemicko-technologická v Praze 

• doc. Ing. Jaroslav Vrchota, Ph.D. 
Ekonomická fakulta, 
Jihočeská univerzita v Českých Budějovicích  

 
S ohledem na zaměření předložené habilitační práce „Kritické faktory úspěchu veřejných 

zakázek na inovativní řešení (PPI)“ určila habilitační komise tři odborníky v oboru jako 
oponenty, které dne 26. 5. 2023 v hlasování formou per rollam schválila v poměru čtyři hlasy 
pro a jeden proti: 

• doc. Ing. Ivana Faltová Leitmanová, CSc.   
Katedra aplikované  ekonomie a ekonomiky, Ekonomická fakulta, Jihočeská 
univerzita v Českých Budějovicích 

• doc. Ing. Lenka Švecová, Ph.D.  
Ústav ekonomiky a managementu, Vysoká škola chemicko-technologická v Praze 

• prof. Ing. Jan Pavel, Ph.D. 
Katedra veřejných financí, Fakulta financí a účetnictví, Vysoká škola ekonomická 
v Praze 
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Doc. Bína požádal přítomného předsedu habilitační komise, prof. Ing. Jindřicha Špičku, 

Ph.D., aby seznámil členy VR se stanovisky a shrnul závěry, k nimž při svém jednání 
habilitační komise dospěla.  

Prof. Špička poskytl základní informace z průběhu zasedání habilitační komise, které se 
uskutečnilo dne 16. listopadu 2023. Habilitační komise posoudila žádost Ing. Martina 
Janušky, Ph.D. a konstatovala, že  

• uchazeč předložil všechny požadované doklady podle § 72, odst. 2 a 3 zákona 
č. 111/1998 Sb. o vysokých školách ve znění pozdějších změn a doplňků; 

• předložené doklady jsou v souladu s podklady vyžadovanými k zahájení 
habilitačního řízení dle Metodiky hodnocení uplatňované při habilitačním řízení 
a řízení ke jmenování profesorem na Vysoké škole ekonomické v Praze; 

Komise dále projednala oponentské posudky habilitační práce Ing. Martina Janušky, Ph.D. 
i jejich závěry, týkající se obhajoby před Vědeckou radou Fakulty managementu VŠE s tím, že 
dva ze tří vypracovaných posudků konstatují, že předložený habilitační spis neodpovídá 
požadavkům kladeným na tento typ prací a nedoporučuje jej k obhajobě před Vědeckou 
radou FM VŠE. Připomínky a otázky oponentů budou projednány na Vědecké radě FM VŠE. 

Ing. Martin Januška, Ph.D. absolvoval doktorské studium na Západočeské univerzitě V 
Plzni, Fakultě elektrotechnické, Katedře technologií a meření, kde v roce 2011 úspěšně obhájil 
disertační práci na téma „Komunikační prostředí pro malé a střední firmy“ v doktorském 
studijním programu Elektrotechnika a informatika. V současné době působí na Katedře 
podnikové ekonomiky a managementu, Fakultě ekonomické, Západočeské univerzitě v Plzni 
jako odborný asistent a vědecký pracovník. Zde rovněž působí jako vedoucí Střediska 
projektových aktivit. Působí i jako externí konzultant pro přípravu mezinarodních 
projektových žádostí na úrovni EU, realizaci mezinárodních projektů na úrovni EU, jednatel 
společnosti a OSVČ, či předseda spolku. 
Předseda komise dále předložil závěry zasedání komise v následujících bodech:  

• Komise konstatuje, že v oblasti A. Pedagogické a vzdělávací činnosti kandidát 
splňuje kritéria stanovená Metodikou hodnocení uplatňované při habilitačním 
řízení a řízení ke jmenování profesorem na Vysoké škole ekonomické v Praze (SR 
3/2017). 

• Komise považuje požadavky kladené Metodikou hodnocení uplatňované při 
habilitačním řízení a řízení ke jmenování profesorem na Vysoké škole ekonomické 
v Praze (SR 3/2017) na uchazeče v oblasti B. Vědecko-výzkumná činnost za splněné 

• Komise konstatuje, že v části C3 odborný přínos kandidát rekapituluje své odborné 
výstupy bez konkrétnějšího uvedení specifických přínosů své tvůrčí činnosti zejména 
v akademické oblasti a doporučuje kandidátovi, aby se k této části detailněji vyjádřil 
v rámci svého vystoupení před Vědeckou radou. Komise na základě předložených 
podkladů spatřuje přínos kandidáta spíše ve vazbě na aplikační sféru (výstup typu 
software). 
Komise rozpoznává v seznamu publikační činnosti některé výstupy, které jsou dnes 
vnímány jako problematické (zejména konferenční sborníky), nicméně odpovídají 
běžným akademickým zvyklostem a kontextu doby, ve které byly publikovány. 



 

Jarošovská 1117 / 377 01 Jindřichův Hradec 

T: +420 384 417 209 / pr.fm@vse.cz / fm.vse.cz 

 

Vysoká škola ekonomická v Praze 

Fakulta managementu 

Komise považuje požadavky kladené Metodikou hodnocení uplatňované při 
habilitačním řízení a řízení ke jmenování profesorem na Vysoké škole ekonomické 
v Praze (SR 3/2017) na uchazeče v oblasti C. Publikační činnost a její odborný přínos 
za naplněné v oblasti publikační činnosti a za omezeně naplněné v části odborný 
přínos zejména z důvodu nedostatečné argumentace uchazeče 
v předložených podkladech. 

• Komise považuje požadavky kladené Metodikou hodnocení uplatňované při 
habilitačním řízení a řízení ke jmenování profesorem na Vysoké škole ekonomické 
v Praze (SR 3/2017) na uchazeče v části D Uznání vědecko-pedagogické práce 
uchazeče domácí a zahraniční odbornou veřejností za splněné. 

S ohledem na odborné zaměření uchazeče komise doporučila, aby Ing. Martin Januška, 
Ph.D. přednesl habilitační přednášku na téma:   

Kritické faktory úspěchu konceptu PPI Public Procurement for Innovation (veřejné 
zakázky na podporu inovativních řešení) 

Předložené usnesení zní - „Habilitační komise navrhuje Vědecké radě Fakulty 
managementu Vysoké školy ekonomické v Praze jmenování Ing. Martina Janušky, Ph.D., 
docentem pro obor Management“ (hlasování se zúčastnili všichni členové habilitační 
komise. Pro návrh usnesení se vyslovili 3 členové habilitační komise. Proti návrhu usnesení 
se vyslovili 2 členové habilitační komise.) 

Doc. Bína poté vyzval Ing. Martina Janušku, Ph.D. o přednesení habilitační přednášky na 
téma, které mu bylo komisí stanoveno. Habilitant ve své prezentaci představil problematiku 
veřejných zakázek na inovativní řešení (Public Procurement for Innovation, PPI). Upozornil na 
skutečnost, že nástroj PPI dosud není ve velké míře využíván. Uvedl, že byl spoluřešitel dvou 
významných mezinárodních projektů v ČR, zabývajících se právě podporou využití uvedeného 
nástroje v praxi. Konkrétně projektu PPI2Innovate v programu Interreg Central Europe 
a RI2integrate v programu Interreg Danube. Konstatoval, že PPI má za cíl podporovat 
poptávkové inovace, tedy konkrétně stimulovat soukromý sektor, aby dodával veřejnému 
sektoru co nejlepší výrobky a služby na základě požadavků veřejného sektoru. Habilitant 
uvedl, že v rámci zmíněných projektů identifikoval výzkumnou mezeru týkající se kritických 
faktorů úspěchu, kterou řeší ve své habilitační práci s cílem pomoci rozvoji jak teorie týkající 
se PPI, tak praxe. 

Přítomní členové VR dostali poté možnost vyslovit své otázky a případné komentáře. Dr. 
Januška reagoval na podnět doc. Jílka, který požádal o uvedení příkladů dobré praxe PPI 
metodiky, které by vhodně ilustrovaly úspěšnost procesu v ČR. 

 
Dr. Januška následně na habilitační přednášku navázal obhajobou své habilitační práce. 

V připravené prezentaci přiblížil hlavní cíle svého výzkumu, výzkumné otázky, zvolenou 
metodiku a shrnul vědecké výsledky, k nimž dospěl. Kandidát v habilitační práci zúročil 
zkušenosti z již zmíněných projektů PPI2Inonovate a RI2integrate a navázal na ně. S pomocí 
partnerské expertní sítě z projektů identifikoval kritické faktory úspěchu metody PPI 
metodou Delphi a vytvořil podrobný procesní model jako nadstavbu nástroje na podporu 
konceptu PPI s ohledem na identifikované kritické faktory úspěchu.  
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Doc. Kincl, jako člen VR a zároveň člen habilitační komise dr. Janušky, zastoupil 
nepřítomné oponenty a vybral z oponentních posudků nejpodstatnější části, zmínil kritické 
připomínky i shrnující stanoviska oponentů k předložené habilitační práci. Oponentní 
posudky, které jsou přílohou habilitačního spisu, byly k dispozici všem členům vědecké rady 
prostřednictvím OneDrive úložiště (doc. Faltová Leitmanová - nedoporučila práci 
k obhajobě, prof. Pavel - nedoporučil práci k obhajobě a doc. Švecová - doporučila práci 
k obhajobě).  

V diskusi, kterou děkan Bína otevřel, dr. Januška reagoval jak na připomínky 
v oponentních posudcích, tak i na níže uvedené podněty členů vědecké rady: 

• Prof. Flusser konstatoval, že habilitant identifikoval řadu faktorů a požádal ho 
o informaci, co ze zjištění ho překvapilo, popř. co vybočovalo z intuitivního 
předpokladu. 

• Prof. Jiroušek se obrátil na dr. Janušku, jako projektového manažera, s dotazem, co 
v jeho činnosti lze považovat za vědeckou činnost a v čem vidí hlavní vědecký 
přínosy. 

• Prof. Mandel požádal kandidáta o konkrétnější vyjádření se ke kritickým 
připomínkám v oponentních posudcích, zejména k tomu, že předložená práce 
reprezentuje kolektivní výsledky. 
Prof. Mandel dále konstatoval, že PPI je velmi úzká oblast a dotázal se, zda kandidát 
publikuje i v jiných oblastech. 

• Doc. Jílek navázal na názor, že PPI je úzká oblast a dotázal se, jak s ohledem na 
množství veřejných zakázek lze využívat i jiná inovativní řešení  

• Doc. Jánský požádal o odpověď, jaké má dr. Januška zkušenosti s využíváním PPI 
v zahraničí, jak je tato oblast popularizována a jak by se dala lépe prosadit. 

V neveřejné části rozpravy děkanka Krechovská krátce pohovořila o činnosti dr. Janušky 
pro fakultu, ocenila rozsah jeho činností (garantování profesního bakalářského programu, 
projektová činnost) i významný podíl na výuce. Doc. Špaček ocenil praktickou rovinu přínosů 
dr. Janušky. 

Po skončení rozpravy byli přítomní členové VR vyzváni, aby v tajném hlasování vyjádřili, 
zda souhlasí či nesouhlasí s udělením titulu docent Ing. Martinu Januškovi, Ph.D. 
Výsledky tajného hlasování: počet všech členů VR FM VŠE -  27 

počet přítomných členů – 24  
souhlasné stanovisko vyjádřilo – 17  
nesouhlasné stanovisko vyjádřilo – 7  
hlasovací lístky označené jako neplatné - 0 

 
Závěrečné stanovisko: 

Ing. Martina Janušku, Ph.D. lze považovat za odborníka v oblasti projektového 
a procesního řízení a řízení rizik. Svou odbornost potvrzuje i participací na vědeckých 
projektech s následnými publikacemi. Aktivně přispívá k získávání výzkumných projektů pro 
FEK ZČU a poskytuje projektovou podporu v průběhu celého životního cyklu realizovaných 
projektů z titulu pozice vedoucího Střediska projektových aktivit FEK ZČU. Pro fakultu je 
významný i jeho pedagogický přínos.  
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Kandidát svými vědecko-pedagogickými výsledky prokázal, že splňuje veškeré 
předpoklady, které jsou nezbytné k udělení akademického titulu docent.  
Usnesení: VR FM VŠE navrhuje jmenovat Ing. Martina Janušku, Ph.D. docentem v oboru 
management. Návrh na jmenování bude postoupen rektorovi VŠE v Praze.  
(Výsledky hlasování: 17 členů souhlasné stanovisko, 7 - negativní stanovisko, 0 – neplatný 
hlas; celkem 27 členů, přítomno 24 členů). 
 
ad 3) 

Děkan FM informoval přítomné členy vědecké rady, že dne 7. 11. 2023 podal návrh na 
zahájení habilitačního řízení v oboru Management na Fakultě managementu Mgr. Emil 
Velinov, Ph.D., který je odborným asistentem Katedry marketingu a managementu, ŠAVŠ 
o.p.s. (2017 – dosud) a byl odborným asistentem Katedry managementu, FPH VŠE (2014 – 
2017).  

Ph.D. studium absolvoval v oboru Ekonomika a management na FPH VŠE (2009 – 2014). 
Pracoval na pozicích Sales Managera v IT (ORACLE Czech Republic, 2008-2009) a Commercial 
Leadership Managera v energetice (General Electric, 2007-2008).  
Při kontrole bylo shledáno, že uchazeč dodal veškeré náležitosti dle Zákona o VŠ a Řádu 
habilitačního řízení VŠE a v souladu s Metodikou upravující střet zájmů při habilitačním řízení 
a řízení ke jmenování profesorem. 

Doc Bína předložil členům VR FM k vyjádření návrh složení komise pro habilitační řízení dr. 
Velinova a doplnil, že všichni níže uvedení byli již osloveni a s účastí v komisi souhlasí: 

• prof. Ing. Hana Mohelská, Ph.D. (předsedkyně habilitační komise)  
Katedra managementu, FIM UHK, management, VŠE, 2019. 

• doc. Ing. Pavla Marciánová, Ph.D.  
Ústav managementu, Fakulta podnikatelská, VUT, management, FM VŠE, 2022. 

• doc. Ing. Miroslav Špaček, Ph.D., MBA  
Katedra podnikání, FPH VŠE, podniková ekonomika a management, FPH VŠE, 2015. 

• doc. PaedDr. Ludvík Eger, CSc. 
Katedra marketingu, obchodu a služeb, Fakulta ekonomická, ZČU, pedagogika, 
Pedagogická fakulta, UKF v Nitre, 2007. 

• doc. Ing. Tomáš Kincl, Ph.D.  
Katedra managementu, FM VŠE, management, FM VŠE, 2014. 

Usnesení: 
VR FM VŠE schvaluje komisi pro habilitační řízení dr. Velinova v oboru Management 
v předloženém složení. (Výsledky hlasování: 22 členů souhlasné stanovisko, 0 - negativní 
stanovisko, 2 - zdržel se hlasování) 

 
ad 4)  
Různé 
Děkan v souvislosti s koncem svého funkčního období poděkoval všem členům Vědecké 
rady FM, jmenovaných pro období únor 2020 – leden 2024, za činnost. Ohodnotil skvělou 
spolupráci, poskytovanou podporu a ochotu všech podílet se na rozvoji naší fakulty. Popřál 



 

Jarošovská 1117 / 377 01 Jindřichův Hradec 

T: +420 384 417 209 / pr.fm@vse.cz / fm.vse.cz 

 

Vysoká škola ekonomická v Praze 

Fakulta managementu 

novému děkanovi, doc. Ing. Mojmíru Sabolovičovi, Ph.D., i jím jmenovaným členům vedení 
a poradních orgánů fakulty mnoho úspěchů v jejich práci. 
 
V Jindřichově Hradci 10. ledna 2024 
Zapsala: Mgr. Irena Míková, Ph.D. 
Za správnost: doc. Ing. Vladislav Bína, Ph.D.  

 


